



Council of Europe

Note
to Editors

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : pressunit@coe.int

‘Human Rights education is a priority – more concrete action is needed’ says Commissioner Hammarberg

Strasbourg, 06.10.2008 – “Education about human rights is central to the effective implementation of the agreed standards” writes the Council of Europe Commissioner for Human Rights, Thomas Hammarberg, in his latest *Viewpoint*. The Commissioner underlines that governments have not given sufficient priority to human rights education in schools and call for further efforts in promoting inter-cultural understanding and respect.

The full text of this copyright-free article is available in English, French and Russian at :
http://www.coe.int/t/commissioner/Viewpoints/previous2008_en.asp

«L'éducation aux droits de l'homme est une priorité – une action plus concrète s'impose», déclare le Commissaire Hammarberg

Strasbourg, 06.10.2008 – Thomas Hammarberg, Commissaire aux droits de l'homme du Conseil de l'Europe, a affirmé dans son dernier ‘Point de vue’ que « l'éducation aux droits de l'homme est fondamentale pour l'application effective des normes établies ». Il souligne que les gouvernements n'ont pas accordé une place suffisante à l'éducation aux droits de l'homme dans les écoles et appelle à une intensification des efforts afin de promouvoir l'entente et le respect interculturels.

Cet article libre de droits est mis à votre disposition en français, anglais et russe à l'adresse suivante : http://www.coe.int/t/commissioner/Viewpoints/previous2008_fr.asp

ED173b08